

Title (en)

GRANULE DISPENSING APPARATUS, PARTICULARLY FOR A TUBE OF HOMOEOPATHIC DRUGS, AND METHOD FOR THE UTILIZATION THEREOF.

Title (de)

KÖRNCHENABGABEVORRICHTUNG, INSBESONDERE FÜR EIN RÖHRCHEN FÜR HOMÖOPATISCHE ARZNEIMITTEL UND VERFAHREN ZUR VERWENDUNG.

Title (fr)

APPAREIL DISTRIBUTEUR A GRANULES, NOTAMMENT POUR UN TUBE DE MEDICAMENTS HOMEOPATHIQUES, ET PROCEDE POUR SON UTILISATION.

Publication

EP 0218619 A1 19870422 (FR)

Application

EP 86901908 A 19860324

Priority

FR 8504875 A 19850322

Abstract (en)

[origin: WO8605465A1] Dispenser for pills or sweets (4) contained in a tube (3) closed by a cover (5). When at rest, the chimney (11) prevents the pills (4) from falling out of the hopper (9). When the cover (5) is pressed, the lug (6) brings back towards the center the chimney (11). The pills (4) fall therein down to the fixed stop (17). The return of the cover (5) brings sideways the chimney (11) and its pills (4) which fall on the bottom (7) since the stop (17) is again retracted. Application: selection of a precise number of pills, particularly homoeopathic pills, delivered without any danger of contamination by contact with the fingers.

Abstract (fr)

Distributeur pour les pilules ou bonbons (4) contenus dans un tube (3) que referme un couvercle (5). Au repos, la cheminée (3) empêche les pilules (4) de tomber hors de la trémie (9). Quand on enfonce le couvercle (5), le bossage (6) ramène vers le centre la cheminée (11). Les pilules (4) tombent jusqu'à la butée fixe (17). Le retour du couvercle (5) ramène latéralement la cheminée (11) et ses pilules (4), qui tombent sur le fond (7), car la butée (17) est alors à nouveau éclipsée. Application: choix d'un nombre précis de pilules, notamment homéopathiques, délivrées sans risque de contamination par contact avec les doigts.

IPC 1-7

B65D 83/04

IPC 8 full level

B65D 83/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 83/049 (2013.01 - EP US); **B65D 2583/0422** (2013.01 - EP US); **B65D 2583/0481** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8605465A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8605465 A1 19860925; EP 0218619 A1 19870422; FR 2579180 A1 19860926; FR 2579180 B1 19871030; US 4848593 A 19890718

DOCDB simple family (application)

FR 8600101 W 19860324; EP 86901908 A 19860324; FR 8504875 A 19850322; US 94326786 A 19861121